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Beknopt verslag van de Algemene Vergadering NSkiV 

gehouden op 16 november 2024 

____________________________________________________________________ 
 

 
De voorzitter opent de Algemene Vergadering met een woord van welkom. Hij laat weten blij te 
zijn met het nieuws dat het kabinet heeft besloten de voorgenomen verhoging van de BTW op 
sport van 9% naar 21% voorlopig niet door te zetten en op zoek gaat naar een alternatief. Deze 
beslissing is van groot belang voor de toegankelijkheid en betaalbaarheid van de sport.  
 
Het verslag van de Algemene Vergadering van 20 april 2024 wordt vastgesteld en de data van  
de Algemene Vergaderingen in 2025 worden meegedeeld: 12 april en 15 november.    
 
Bij de bestuursmededelingen deelt de voorzitter mee dat het Hoofdbestuur het op hoofdlijnen 
eens is dat een nieuw besturingsmodel met een Raad van Toezicht en/of een Raad van 
Commissarissen beter bij de (ontwikkeling van) de NSkiV past. Echter, de nadere uitwerking van 
het model vraagt om meer tijd dan in eerste instantie de verwachting was en kan bij nader inzien 
ook niet los worden gezien van het volgende meerjarenbeleidsplan 2026-2030. Het Hoofdbestuur 
heeft dan ook besloten om het huidige Governance model niet te wijzigen, maar eerst de nieuwe 
koers voor de toekomst te bepalen en daarna mogelijk pas het Governance model te wijzigen.   
 
Aanvullend op de geschreven voortgangsrapportage blikt Wopke de Vegt (technisch directeur) 
vooruit op de Olympische Winterspelen 20261. Aansluitend geeft Herbert Cool (hoofd 
sportontwikkeling & partnerships) een inkijk op de activiteiten van de afdeling sportontwikkeling2. 
Arjen de Graaf (commercieel directeur) geeft een aanvullende toelichting op de wintersport.nl 
testavonden in SnowWorld Zoetermeer en het Freeride Film Festival in Amsterdam3.   
 
De penningmeester geeft een toelichting op de jaarrekening 2023/20244. Het boekjaar is 
afgesloten met een beperkt negatief resultaat van 34.221 euro. Zowel de Financiële Commissie 
als de accountant hebben een positief advies afgegeven. De jaarrekening 2023/2024 wordt 
vastgesteld en aan het bestuur wordt decharge verleend.  
 
Het jaarverslag 2023/2024 wordt vastgesteld en is te downloaden via nskiv.nl. 
 
De vergadering gaat akkoord met het voorstel van het Hoofdbestuur om in het kader van de 
financiële huishouding voor het seizoen 2025/2026 geen verhogingen toe te passen. De 
volgende bedragen voor de contributie en Regeling Financiële Bijdragen worden vastgesteld: 
 
 

 
1 Zie bijlage 1. 
2 Zie bijlage 2. 
3 Zie bijlage 3. 
4 Zie bijlage 4. 

https://www.nskiv.nl/over-ons/jaarverslag
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- contributie hoofdlid € 45,- 
- contributie gezinslid € 22,50 
- contributie ambassadors € 45,- 
- community lidmaatschap € 0,- 
- Club Wintersporters lidmaatschap € 22,50 
- contributie institutioneel lid € 125,- excl. BTW 
- afdracht clublid € 5,- 
- tarief dienstverleningspakketten A, B en C respectievelijk € 250,-, € 500,- en € 1.000,- 
- financiële bijdrage per hoofd- en gezinslid € 10,- 
- financiële bijdrage per clublid € 6,- 
 
Mirko Creijghton (voorzitter) en Maurits van der Sluis (portefeuille marketing & sales, tevens 
vicevoorzitter) zijn, in verband met het bereiken van de statutaire zittingstermijn, aftredend en niet 
herkiesbaar. Bij het agendapunt bestuursverkiezing worden beiden bedankt voor hun enorme 
inzet en betrokkenheid.  
 
Fried Enting (portefeuille topsport, tevens voorzitter Commissie Topsport), Jos Verest 
(portefeuille sportontwikkeling, tevens voorzitter Sportraad) en Sasja Winters (penningmeester) 
zijn aftredend, echter allen herkiesbaar. Na instemming van de vergadering met de afwijkende 
verzendtermijn van de voordracht van bestuursleden, worden Fried Enting en Sasja Winters in 
dezelfde functie herbenoemd voor een periode van vier jaar. Jos Verest heeft aangegeven zich 
niet herkiesbaar te stellen. Hij wordt zeer bedankt voor zijn inzet en toewijding. Marc ’t Hart (lid 
Sportraad) wordt voorgedragen als waarnemend portefeuillehouder sportontwikkeling en tevens 
waarnemend voorzitter van de Sportraad. Hij wordt benoemd tot het moment dat er een nieuwe 
kandidaat is gevonden.  
 
De vergadering stemt in met de tijdelijke waarnemingen van Marjanne Mulder als waarnemend 
voorzitter, Sasja Winters als waarnemend portefeuillehouder marketing & sales en Fried Enting 
als waarnemend vicevoorzitter. Het Hoofdbestuur streeft ernaar om zo spoedig als mogelijk voor 
iedere functie of portefeuille een kandidaat voor te dragen.  
 
Erik Verheul is aftredend, echter herkiesbaar als voorzitter van de Financiële Commissie. Bij het 
agendapunt benoeming vaste commissies stemt de vergadering in met de herbenoeming van 
Erik Verheul tot voorzitter van de Financiële Commissie voor een periode van vier jaar.  
 
Na de rondvraag bedankt de voorzitter de aanwezigen en sluit de vergadering.  
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Afdeling sportontwikkeling 
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Bijlage 2



➔ Wintersport Experience
➔ NK Schoolteams
➔ Winter Wiki / spreekbeurt 
➔ Cross-over andere sporten
➔ Organisch bereik

Instroom
Aangesloten 
organisaties

Wedstrijdsport

Opleidingen

➔ Wintersporters 
“vasthouden”

➔ Structureel sporten
➔ Sociale rol in regio
➔ Trainingen en reizen
➔ Samen beter worden

➔ Voedingsbodem voor 
talent

➔ Georganiseerde 
wedstrijdsport in NL

➔ Kennismaking met 
internationaal niveau

➔ Opleiden van kader
➔ Kennis doorgeven
➔ Deskundigheid 

bevorderen
➔ Veiligheid en plezier 

voorop stellen

Communicatie

Sportsecretariaat
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Stand van wintersportend Nederland

Subsidiepot uit het 
Sportakkoord is leeg

Geplande BTW-verhoging
voorlopig van de baan

Opleidingen NSkiV 
gewaardeerd met 8,8

Het vinden van bestuurders 
is steeds lastiger

Groeiende deelname bij 
jeugd 6-12 jaar oud

14 aanvragen voor het 
Sportstimuleringsfonds



Team sportontwikkeling sport@wintersport.nl

Wedstrijdzaken & evenementen events@wintersport.nl

Opleidingen opleidingen@wintersport.nl

Communicatie communicatie@wintersport.nl

Sportsecretariaat sportsecretariaat@wintersport.nl

Afdeling sportontwikkeling

mailto:sport@wintersport.nl
mailto:events@wintersport.nl
mailto:opleidingen@wintersport.nl
mailto:communicatie@wintersport.nl
mailto:sportsecretariaat@wintersport.nl
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Testavonden01
Freeride Film Festival02



Testavonden

• SnowWorld Zoetermeer

• Ski’s van diverse merken

• Vier testavonden

• Reductie voor leden





Freeride Film Festival02



Freeride Film Festival

• Tuschinski Amsterdam

• 14 jaar

• Films en clinics

• Officieuze kick-off van het seizoen





3Jaarrekening 2023/2024
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2023/2024 met een beperkt negatief

resultaat ad EUR 34k afgesloten



•  Het resultaat 2022/2023 

• Na twee jaar met enorme uitdagingen 
door COVID-19 lijkt het erop dat 
wintersport weer terug is op het niveau 
van voor COVID-19. 
Wintersportvakantie is nog steeds voor 
veel mensen een hele fijne week 
vakantie en van uitstel is gelukkig geen 
afstel gekomen. De gevolgen van het 
conflict tussen Rusland in Oekraïne, de 
enorme kostenstijgingen en de inflatie 
lijken vooralsnog mee te vallen in relatie 
tot het aantal mensen dat het 
afgelopen seizoen met 
wintersportvakantie is gegaan. 

Omzet afgelopen boekjaar

6% hoger dan begroot

Advertentie en affiliatie omzet zijn beide gestegen

Club Wintersports lidmaatschap niet aangeboden afgelopen seizoen

Educatie is aanzienlijk gestegen door het aanbieden van meer 

opleidingen intern en extern en extra bijdrage van NOC*NSF voor de 

opleidingen

Inschrijfgelden wedstrijden hoger, echter eigen bijdrage sporter 

lager

Subsidies NOC*NSF hoger dan begroot door extra bijdrage topsport 

en hogere subsidie versterken sportbonden



Inkoopkosten stijgen in lijn met de hogere baten 

educatie en advertenties 

Totale personeelskosten stabiel

Programma para snowboard is in zijn geheel niet meer 

subsidiabel, 2 individuele sporters wel (post campagne)

Gestegen algemene kosten Topsport  hangen samen 

met het project “van Fundament tot Talent”

Door annuleren van NK snowboard en het gedeeltelijk 

stoppen van het NK Alpine zijn de wedstrijdsport lasten 

lager dan begroot

Oorzaken gestegen kosten hangen

met de gestegen omzet



Geen controleverschillen op het juist en volledige 

verwerken van de baten en verantwoorden van de lasten

Baten en lasten juist en volledig in de jaarrekening 

verantwoord

Jaarverslag – Controle Kreston Lentink Audit B.V.

De kwaliteit interne beheersing van een toereikend 
niveau 

Jaarrekening voldoet volledig aan de RJ-640 richtlijn

Financiele Commissie 2 oktober 2024 positief advies

Financieel in control 



De commissie adviseert de Algemene Vergadering in te stemmen met de 

Jaarrekening 2023/2024 en het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde 

beleid in het verenigingsjaar 2023/2024

Op naar een sneeuwrijk, succesvol en leuk wintersportseizoen!
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